
喉箍 chxf ch0811s

产品名称 喉箍 chxf ch0811s

公司名称 瑞安市云达车部件有限公司

价格 .00/件

规格参数 加工定制:是
品牌:chxf
型号:ch0811s

公司地址 塘下镇海安下林工业区

联系电话 65350181 13336902899

产品详情

  我司专业生产60si2mn、65mn、sps85（621系列）钢带弹性卡箍、喉箍、环箍、管箍、紧箍;所用材料均
按工厂的标准严格执行，因此产品的机械性能脱颖而出，而表面处理的用料配方则严格按国际的标准执
行，产品销往国内外市场;因质优价廉深受客户的青睐，并为国内部分著名企业配套服务;我们的理念:我
们用心,用户放心;我们的宗旨:客户第一,供需双赢;我们的目标:小而精,精而专,为客户提供环保、简化的紧
固件产品。

    

    our department of steel products, specializing in the production 60si2mn, 65mn, sps85 (621 series) strip
flexible clamps, hose clamps, ring clamps, pipe clamps tight hoop; materials used according to the japanese standard
of strict implementation of the factory, so productmechanical properties come to the fore, and surface treatment of
materials is formulated in strict accordance with the european standards, products exported to europe, north america,
australia and new zealand, south africa, latin america, southeast asia; for cheap by germany, sweden, denmark,
korea,singapore customers, and some well-known domestic enterprises supporting services; our philosophy: we
intentions, user confidence; our aim: customer first, win-win situation of supply and demand; our goal: small, fine,
fine and designed for clientsprovide environmental protection, simplified fastener products.

"供应喉箍"的加工定制为是，品牌是CHXF，规格为6－52mm，适用范围是汽车、摩托车、休闲车、工程
机械、五金机电、电器、生活用品等，样品或现货为现货，是否标准件是标准件，标准类型为日标，标
准编号是QC/T621，型号为CH0811S
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